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Als bewoner maak ik nu sinds een aantal maanden deel uit van de bewonersgroep Red de 
Polder. In die hoedanigheid ontvang ik vanaf medio december, op eigen (Woo) verzoek, 
diverse stukken die te maken hebben met het ini�a�ef een grootschalige huisves�ng te 
realiseren in de MT polder. 
 
Dit is niet de eerste keer dat ik tracht boven tafel te krijgen wat de daadwerkelijke plannen 
nu omhelzen. Vanaf eind juli 2021 is getracht duidelijkheid te krijgen door toen nog een WOB 
verzoek in te dienen. Medio november 2021 is daar het uiteindelijke antwoord van de 
gemeente gekomen en is het geëindigd met een uitkomst dat er geen plannen waren. 
 
Nu zi�en we hier in 2025 opnieuw, en inmiddels al een aantal keren. Op mijn huidige WOO 
verzoeken begint het papieren spoor met mailverkeer van oktober 2021 vanuit PZH, met 
verwijzingen naar jaren daarvoor. Zo ver zat ik er kennelijk toenter�jd niet naast, maar heb 
daar nooit een passend en eerlijk antwoord gekregen van gemeente Alphen aan den Rijn.  
 
Na 24 ingediende WOO verzoeken kan ik ook concluderen dat de werkwijze van de diverse 
instan�es ook niet afwijkt van het toenmalige WOB. Nog steeds is de methodiek gericht op 
opschorten, traineren en  het omzeilen van antwoorden.  
 
Desondanks is er veel informa�e boven tafel. Dusdanig veel dat er verbanden zichtbaar zijn 
tussen diverse bouwprojecten die al voor geruime �jd gepland staan en zorgvuldig en 
uitgebreid besproken zijn. Waar nodig zijn situa�es, bestemmingen en oplossingen 
zorgvuldig afgestemd, gewijzigd en doorgesproken door de diverse instan�es die betrokken 
zijn bij een posi�eve afronding van het ini�a�ef. Alles en iedereen weet en vindt er wat van, 
behalve de omwonenden. 
 
De omwonenden worden al vanaf de aanvang van het “plan wat geen plan” mag heten, 
simpelweg omdat het magische woord “omgeving” hierin nog niet is verwerkt, van de 
domme gehouden. Op gerichte vragen wordt geprobeerd zo lang mogelijk niet te 
antwoorden, en de antwoorden die gegeven worden zijn wazig en weinig zeggend.  
 
Tot daar, tot onze grote verbazing, vorige week een mo�e werd ingediend door (uiteindelijk) 
diverse par�jen. Raadsleden die net als wij ook liever van te voren kaders stellen aan wat wel 
en wat niet kan. Zodat eindelijk helderheid ontstaat over hetgeen waar wij als omwonenden 
tegen aan het vechten zijn. En duidelijk is voor de ini�a�efnemer wat past binnen de diverse 
wetgeving die er ligt op de MT polder. Wat een signaal zou afgeven aan de huidige 
ini�a�efnemer dat het onwenselijk is in par�cipa�eplannen met andere tekeningen te 
werken, dan bij je presenta�es binnen de Greenport. Dat er een open en eerlijke 
communica�e plaatsvindt. En wat een nog langere geldverspilling aan voorbereidingen voor 
mogelijke plannen binnen het ambtelijk apparaat die niet of deels haalbaar zijn, eindelijk een 
halt zou kunnen toe roepen.  
 
Helaas werd hier opnieuw vastgehouden aan procedures, uit angst voor nieuwe 
precedentvorming en er volgde zelfs dreiging met juridische consequen�es. Bij de 



(overgebleven) coali�e stelt men anders telkens te moeten reageren op signalen en 
geruchten, waar je in deze situa�e kunt stellen dat we dat punt ver voorbij zijn.  
 
En dan �jdens het schrijven, bereikt mij het bericht dat de coali�e van Alphen zelfs valt op 
het vraagstuk van de huisves�ng arbeidsmigranten in de Middelburgse polder. Nog meer wat 
er kapot gaat door stomweg niet naar elkaar te luisteren en te respecteren.  


